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Fractie Weert Lokaal 

Tav Els Hendrikx en Iron Verhees 

 

Onderwerp: Beantwoording vragen spreidingswet 

Weert, 27 maart 2024 

 

Geachte raadsleden, 

Op 1 februari heeft u een aantal vragen gesteld over de spreidingswet. Hieronder treft u 

de antwoorden aan. 

1. Wat houdt de SES-WOA score in.  

De SES WOA score staat voor de Sociaal Economische Status die wordt bepaald door de 

componenten Welvaart-, Opleiding- en Arbeidsscore. Het is een relatieve score, 

waarmee duidelijk wordt hoe inwoners van gemeenten het ten opzichte van elkaar doen 

als het gaat om welvaart, opleidingsniveau en werk. 

Met betrekking tot de spreidingswet wordt de SES-WOA score gebruikt om te komen tot 

een indicatieve verdeling per gemeente. 

2. Volgens het artikel zou de spreidingswet voor Weert betekenen dat de Gemeente in 

2025, 279 asielzoekers moet opnemen.  

De uitvoering van de spreidingswet zal in eerste instantie binnen de provincie 

plaatsvinden. Via een regietafel spreken de provincie, de daaronder vallende gemeentes 

en het COA over de invulling van de opgaves in de spreidingswet. Daar zal in eerste 

instantie een aanbod vanuit de provincie aan de minister op volgen. De regietafel is op 

dit moment in opstart en dat betekent dat nu nog geen duidelijkheid is over de aanpak 

en de feitelijke aantallen. De door het rijk verspreide aantallen zijn indicaties, zoals 

bedoeld in artikel 3 van de spreidingswet. 

3. Wordt er de komende jaren nog een toename verwacht in de opvangbehoefte van 

asielzoekers?  

Daar is nu geen goed antwoord op te geven. Dat is erg afhankelijk van instroom en het 

landelijke (migratie)beleid. Op grond van de spreidingswet maakt de minister één maal 

per twee jaar een capaciteitsraming. 

  



4. Wat betekent dit voor de Gemeente Weert en hoe worden de vluchtelingen die de 

Gemeente al huisvest in deze telling meegenomen? 

Zoals ook in het antwoord op vraag 2 aangegeven, wordt op dit moment gestart met de 

provinciale regietafel. Pas na deze gesprekken kan er een concreet beeld worden 

gegeven over de impact op Weert. Uiteraard zal u daar later uitgebreid over worden 

geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Daniël Timmermans 

Concerndirecteur 


